



News Bulletin | Bulletin d'informations

Good Day BBRGC Members

Children's Trout Fishing Derby

On Saturday May 4, 2019 the Base Borden Rod and Gun Club will again be hosting the Children's Trout Fishing Derby at the Catawampus Pond.

This derby is open to the Children of all Base Personnel as well as members of the Base Borden Rod and Gun Club.

Start time of the derby will be at 08:00 hours with registration by age category (name and phone number) for each contestant taking place at the Sugar Shack, commencing at 08:00 hours. There will be volunteers walking around the pond and they will weigh the Rainbow, Brown or Speckled Trout caught by the children and record the weight on the registration sheet.

Fishing will run until 11:30 hours and prizes will be awarded at 12:00 hours at the Sugar Shack.

There will be **three prizes awarded** in each of the age categories, namely up to 6 years, 7 to 11 years, and 12 to 18 years of age for those fisherpersons catching the largest Rainbow, Brown or

Speckled Trout. Please note that only the weights of the Rainbow, Brown or Speckled Trout are eligible to be recorded in determining the allocation of prizes.

The Club will be providing complimentary beverages and hot dog to all contestants and their parents.

While the children do not require a fishing licence, they must follow the Province of Ontario fishing regulations which state that a maximum of two Trout only are to be in their possession. An idea

would be to have the children use barbless hooks so that the smaller catch can safely be returned to the pond, thereby keeping only that record breaking Trout. The pond will be stocked with lots of

Rainbow, Brown and Speckled trout, so come out with your fishing lines and some wildly, wiggly, worms, **NO live bait is to be used**, (reference should be made to the Ontario Fishing regulations subsection "BAIT" for detailed explanation of excluded live bait) to hopefully catch some fish and have a lot of fun.

For any further information, please contact either:

David Savard, Fishing Director at david.savard@forces.gc.ca

Martin Richard, Asst Fishing Director at martin.richard2@forces.gc.ca

Website : <http://www.bordenrodandgun.com>

(in french)

Bonjour aux membres du CCPBB

Tournoi de pêche à la truite des enfants

Le Club de chasse et pêche de Borden organise encore une fois le Tournoi des enfants pour la pêche à la truite. Le tournoi aura lieu à l'étang Catawampus le samedi 4 mai 2019.

Le tournoi est ouvert aux enfants de tout le personnel de la Base ainsi qu'à ceux des membres du Club de chasse et pêche de Borden.

Les participants pourront s'inscrire par catégorie d'âge (nom et numéro de téléphone) dès 8 h 00 à la cabane à sucre, après quoi le tournoi débutera. Des bénévoles seront aux abords de l'étang; ils pèseront les truites arc-en-ciel, brunes et mouchetées pêchées par les enfants et inscriront le poids sur la fiche d'inscription.

La pêche se terminera à 11 h 30, et les prix seront remis à 12 h 00 à la cabane à sucre. Dans chaque catégorie (6 ans et moins, 7 à 11 ans et 12 à 18 ans), on distribuera trois prix aux pêcheurs ayant attrapé les plus grosses truites arc-en-ciel, brunes ou mouchetées. Veuillez noter que seules les truites arc-en-ciel, brunes et mouchetées peuvent être pesées et donner droit à un prix.

Le Club offrira gratuitement une boisson et un hot-dog aux participants et à leurs parents.

Les enfants n'ont pas besoin d'avoir un permis de pêche, mais ils doivent se conformer à la loi ontarienne qui permet d'avoir en sa possession seulement deux poissons. L'usage d'hameçons sans ardillons est conseillé afin de pouvoir remettre à l'eau les prises plus petites et ne garder que les poissons donnant droit à un prix. Pour l'occasion, onensemencera l'étang avec des truites arc-en-ciel, brunes et mouchetées; il ne vous reste qu'à apporter votre canne à pêche et des appâts attrayants qui se tortillent, **AUCUN appât vivant n'est permis** (veuillez consulter les règlements de la pêche en Ontario, sous-section : « appâts vivants » pour obtenir de plus amples renseignements sur l'exclusion des appâts vivants) et espérer attraper du poisson en vous amusant fermement.

Pour en savoir plus, communiquez avec :

David Savard, directeur de la pêche à david.savard@forces.gc.ca

Martin Richard, Assistant directeur de la pêche à martin.richard2@forces.gc.ca

Site web : <http://www.bordenrodandgun.com>